



# Warren Consolidated Schools

*Creating Dynamic Futures through Student Achievement, High Expectations, and Strong Relationships*

1.888.4WCS.KIDS  
www.wcskids.net

## ADMINISTRATION BUILDING

31300 Anita  
Warren, MI 48093  
586.825.2400

### Board of Education

Susan G. Trombley, President  
I. Susan Kattula, Vice President  
Megan E. Papsian-Broadwell, Secretary  
Carl Weckerle, Treasurer  
Leah A. Berdy, Trustee  
Susan M. Jozwik, Trustee  
Brian White, Trustee

Robert D. Livernois, Ph.D.  
Superintendent

September 3, 2020

Dear WCS Community,

To support the start of school next Tuesday, September 8<sup>th</sup>, we have developed a new "Return to School Plan" webpage that contains important information on many topics. Please visit [wcskids.net](http://wcskids.net) and look for the link "Return to School Information."

With school starting, an important part of our commitment to our students is nutrition, and WCS will continue providing meals for them. We will continue our food distribution sites at Beer, Carter, and Grissom Middle Schools. Each Wednesday between 6:00am and 6:00pm, families can pick up five breakfasts and five lunches for students. The first date of distribution will be next Wednesday, September 9th.

WCS is also planning to do a weekly delivery of five breakfasts and five lunches that will utilize WCS busses and some established bus stops. There will be an upcoming survey to determine your families' preference of meal collection, and neighborhood stops and delivery times will be communicated in the coming weeks.

We still encourage every family to complete a free and reduced meal application at [lunchapp.com](http://lunchapp.com) for this school year. Your eligibility status may qualify you for additional benefits from the State of Michigan.

Also, this afternoon Governor Gretchen Whitmer announced that sports can resume, prompting the Michigan High School Athletic Association to issue new guidance for schools. Considering this announcement, we will review our current suspension of athletics and extra-curricular activities and provide you an update early next week.

Finally, as we begin school next week, please direct any specific questions to your child's teacher or school principal, and I will continue to update you, as necessary.

Enjoy the Labor Day holiday, and please continue to be safe and stay healthy!

Sincerely,

Robert D. Livernois, Ph.D.  
Superintendent

3 أيلول/سبتمبر 2020

عزيزي WCS المجتمع ،

لعدم بدء الدراسة يوم الثلاثاء المقبل، 8 سبتمبر، قمنا بتطوير صفحة ويب جديدة "العودة إلى المدرسة" تحتوي على معلومات مهمة حول العديد من الموضوعات. يرجى زيارة [wcskids.net](http://wcskids.net) والبحث عن الرابط "العودة إلى المعلومات المدرسية".

مع بدء الدراسة، جزء مهم من التزامنا تجاه طلابنا هو التغذية، وستواصل الجمعية العالمية للتغذية تقديم وجبات الطعام لهم. سنواصل مواقع توزيع المواد الغذائية في مدارس بير وكارتر وغرسوم المتوسطة. كل يوم أربعاء بين الساعة 6:00 صباحاً و6:00 مساءً، يمكن للعائلات التقاط خمس وجبات إفطار وخمس وجبات غداء للطلاب. وسيكون الموعد الأول للتوزيع يوم الأربعاء المقبل 9 سبتمبر.

كما تخطط الجمعية العالمية لوجبات الحافلات للقيام بتوصيل أسبوعي لخمس وجبات إفطار وخمس وجبات غداء من شأنها الاستفادة من حافلات WCS وبعض محطات الحافلات الراسخة. سيكون هناك مسح قادم لتحديد تفضيل أسرك لجمع الوجبات ، وسيتم إبلاغ محطات التوقف عن الأحياء وأوقات التسليم في الأسابيع المقبلة.

نحن لا نزال نشجع كل عائلة على إكمال طلب وجبة مجانية ومخفضة في [lunchapp.com](http://lunchapp.com) لهذا العام الدراسي. قد تؤهلك حالة الأهلية للحصول على مزايا إضافية من ولاية ميشيغان.

أيضاً، بعد ظهر اليوم أعلن حاكم غريتشن ويتمر أن الرياضة يمكن أن تستأنف، مما دفع الرابطة الرياضية في مدرسة ميشيغان الثانوية إلى إصدار توجيهات جديدة للمدارس. وبالنظر إلى هذا الإعلان، سوف نستعرض تعليقنا الحالي لألعاب القوى والأنشطة اللاصفية ونقدم لك تحديثاً في أوائل الأسبوع المقبل.

وأخيراً، عندما تبدأ الدراسة الأسبوع المقبل، يرجى توجيه أي أسئلة محددة إلى معلم طفلك أو مدير المدرسة، وسأواصل تحديثك، حسب الضرورة.

استمتع بعطلة عيد العمال، ويرجى الاستمرار في الأمان والبقاء بصحة جيدة!

اخلاص

روبرت د. ليفرنوا، دكتوراه

المشرف